



## President

Hans-H. Meier & Susanne Kesel

Tel.: 0212/254 3894

e-mail: [president@eaasdc.de](mailto:president@eaasdc.de)

Dear Friends,

A couple of weeks ago we attended the "50 Years ECTA" anniversary special in Suhl. It was an impressive birthday party with way above 1,000 guests. We were pleased to see how much fun everyone was having, no matter whether whilst dancing the different dancing forms such as square dancing, round dancing, contra or clogging in different halls or together in one hall in the evening.

The ECTA had made a conscientious decision to "only" offer square dancing at mainstream level – we felt that this was a successful idea – but what is meant with "only". Mainstream is the basis for all of the higher square dance levels. All of the dancers were able to see how different mainstream is and how attractive dancing mainstream can be.

Thanks again to the ECTA for this wonderful and successful event.

We can now celebrate another 50th birthday. The Darmstompers will be 50 and we are especially pleased that it wants to celebrate its decadal birthday with us by organising the Fall Round Up 2009. The Darmstompers is exemplary when it comes to showing the diversity of our hobby as it not only does square dancing at various levels but also round dancing and clogging and that with much commitment.

The Darmstompers can be proud of its achievements. We congratulate them on its 50th birthday and wish it much luck and success for the future.

We are looking forward to a wonderful anniversary celebration and hope to see many of you there.

Liebe Freunde,

vor ein paar Wochen besuchten wir das Jubiläumsspecial „50 Years ECTA“ in Suhl. Es war eine beeindruckende Geburtstagsfeier mit weit über 1.000 Gästen. Wir freuten uns darüber, wie viel Spaß alle hatten, entweder beim Tanzen der verschiedenen Tanzsparten Square Dance, Round Dance, Contra oder Clogging in verschiedenen Hallen oder abends gemeinsam in einer Halle.

Die ECTA hatte sich bewusst dafür entschieden, beim Square Dance „nur“ Mainstream anzubieten – für uns eine sehr gelungene Idee – aber was heißt hier „nur“. Mainstream ist die Basis für alle weiteren Square-Dance-Level. Alle Tänzer konnten erkennen, wie variantenreich Mainstream ist und wie schön das Mainstream-Tanzen sein kann.

Nochmals vielen Dank an die ECTA für diese schöne, gelungene Veranstaltung.

Jetzt können wir einen weiteren 50. Geburtstag feiern. Die Darmstompers werden 50 Jahre alt, und wir freuen uns ganz besonders, dass sie ihren runden Geburtstag mit uns zusammen mit der Ausrichtung des Fall Round Up 2009 feiern wollen. Bei den Darmstompers ist die Vielfalt unseres Hobbys beispielhaft zu sehen, denn sie üben nicht nur Square Dance mit verschiedenen Tanzleveln, sondern auch Round Dance und Clogging mit viel Engagement aus.

Die Darmstompers können stolz auf das Erreichte sein. Wir gratulieren ihnen ganz herzlich zu ihrem 50-jährigen Bestehen und wünschen Ihnen für die Zukunft viel Glück und Erfolg

Wir freuen uns auf eine schöne Jubiläumsfeier und hoffen, viele von Euch dort zu sehen.

See you in a square at the Fall Round Up  
in Darmstadt.

Transl.: Trevor Salisbury

Bis bald in einem Square beim Fall Round  
Up in Darmstadt.



Hans-H. Meier & Susanne Kesel,  
EAASDC President

## Statement to the demission of two board members Stellungnahme zu den Rücktritten von zwei Board Members

We regret that Hansjörg Pade and Katharina Thureau resigned and we would like to thank them for many years of good teamwork in the board of the EAASDC. From our point of view the reasons for them to hand in their resignation shall not be part of a public discussion.

Silke Wilhelm has taken over the duties of Bulletin Administrator from Katharina Thureau. Hansjörg will keep the duties of webmaster for the time being.

Wir bedauern die Rücktritte von Katharina Thureau und Hansjörg Pade und bedanken uns für die langjährige gute Zusammenarbeit im EAASDC Board. Die Gründe für die Rücktritte sind und bleiben für uns nicht Thema öffentlicher Diskussion.

Silke Wilhelm hat die Aufgaben des Bulletin Administrators von Katharina übernommen. Hansjörg wird bis auf weiteres als Webmaster tätig sein.

Im Namen des Vorstandes  
Hans-H. Meier & Susanne Kesel  
EAASDC President

## Statement to the behaviour of Peter Weber

### Erklärung zum Verhalten von Peter Weber

Peter Weber's way of critic in the Internet board and via circular e-mail is absolutely not suitable.

If there is any reason for critic on our work, we expect it to be addressed to us and to be helpful.

Die Form der Kritik von Peter Weber, wie sie im Internetforum und seiner Rundmail an alle Clubvorstände vorgebracht wurde, halten wir für absolut unangebracht.

Wenn es Grund zur Kritik an unserer Arbeitsweise gibt, erwarten wir, dass diese Kritik an uns gerichtet wird, und dass eine solche Kritik konstruktiv sein muss.

Im Namen des Vorstandes  
Hans-H. Meier & Susanne Kesel  
EAASDC President

## Hint for the MM / Hinweis zum Membership Meeting

### Attention Club Representatives !

Participants at the membership meeting who represent several clubs should produce written authorisation from the respective clubs. The proxies are only valid with original header of the club and original sign. Copies can't be accepted.

### Achtung Clubvertreter !

Teilnehmer am Membership Meeting, die mehrere Clubs vertreten, werden gebeten eine entsprechende Legitimation der vertretenen Clubs mitzubringen. Die Vollmachten sind nur mit Original-Briefköpfen des Clubs und Unterschrift gültig.